

# ALL VISITORS PLEASE BE AWARE

# 所有访客请注意

Your wellbeing is our priority 您的健康是我們最重視的

## ALL VISITORS MUST CHECK IN VIA THIS QR CODE






If you cannot scan the QR code please proceed to the nearest reception desk or **TEXT** your **NAME (FIRST AND LAST)** to **0480 029 309**

## 所有访客必须使用以下的二维码登记






若你不能扫描这二维码，请到就近的接待处或以短信方式把你的姓名发送到 **0480 029 309**



### For the SAFETY of our community:

-  Please **DO NOT ENTER** if you have been exposed to anyone with coronavirus or you have flu-like symptoms.
-  Please **DO NOT ENTER** if you have travelled, to COVID-19 hotspots (NSW and interstate), and currently closed states in the last 14 days.
-  **PLEASE COMPLETE THE QR CODE**
  - Show your confirmation to a staff member to gain entry
  - Use the hand sanitiser provided
-  Mask wearing is optional. If you choose to, please provide your own.
-  Please visit [www.sah.org.au](http://www.sah.org.au) for our visitor policy.

### 為著社區安全:

-  倘若您曾接觸任何患新冠肺炎人士或您自己有任何感冒癥狀，請勿進入，
-  倘若您過去14天曾到過COVID -19熱點(紐省或各洲)，請勿進入
-  請掃描二維碼
  - 請出示確認資料給我們的職員看，然後進入
  - 請用洗手液洗手
-  佩帶口罩是自選的。若你選擇佩帶，請自備口罩。
-  關於訪客安排，請瀏覽 [www.sah.org.au](http://www.sah.org.au)

Please visit [www.sah.org.au](http://www.sah.org.au) for our visitor policy.

These are recommended social distancing measures to minimise the risk of Coronavirus (COVID -19). Other queries should be directed to [coronavirus@sah.org.au](mailto:coronavirus@sah.org.au) See [www.sah.org.au/coronavirus-information](http://www.sah.org.au/coronavirus-information)

關於訪客安排，請瀏覽 [www.sah.org.au](http://www.sah.org.au)

以上建議之社交距離措施，均為盡量減少冠狀病毒的風險 (Covid-19)。其他查詢請參考 [coronavirus@sah.org.au](mailto:coronavirus@sah.org.au)